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Serveis tècnics 
Carpa 
L’Andreu revisa el resum de l’assemblea del 2021 i recorda que molts dels veïns lamentaven que 
les carpes del Vall estiguessin muntades durant tants mesos. Asseguraven que desmereixen el 
passeig i tapen la vista dels comerços. L’Andreu recorda que no es treuen després de cada acte 
perquè el muntatge i desmuntatge requereixen moltes hores per part de la brigada, i això 
impedeix que puguin fer altres feines. Explica, però, que a petició dels veïns ara es deixen els 
laterals oberts sempre que sigui possible. 

Molts dels presents tornen a expressar la seva insatisfacció amb les carpes; una veïna demana 
si es podrien treure les laterals del tot. Una comerciant comenta que, en veure les carpes, tot 
sovint la gent de fora de Berga li demana si hi ha alguna activitat prevista i els ha de contestar 
que no. Una veïna proposa una votació ciutadana sobre si cal eliminar-les. L’Ivan reconeix que 
la presència de les carpes ha creat un vici entre les entitats i que moltes de les activitats que 
organitzen ja en depenen. Diu que potser es podrien muntar només per a les fires, o en un altre 
lloc. L’Aleix comenta que es podrien col·locar les dues carpes més a l’est. Un dels presents respon 
que la carpa a l’est del c. de Lluís Millet també és una molèstia. Es proposa la pl. del Cim d’Estela; 
l’Ivan reconeix que és un lloc pla i compliria amb la normativa d’evacuació. De totes maneres, 
afegeix que primer caldrà estudiar l’espai: si la pavimentació és insuficient per fer-hi uns 
ancoratges forts, hi haurà el perill que el vent s’endugui la carpa. També es comenta la 
possibilitat de muntar-les a la pl. de la Font del Ros. Un veí considera que les carpes són 
importants per a les entitats que organitzen activitats a la ciutat. Si es limita l’ús de la carpa, 
demana que s’ofereixin alternatives com el Pavelló Vell. 

Neteja 
Un veí demana que quan es netegi el Vall per Patum també s’aprofiti per netejar els carrers de 
sota (Vall de baix, Gran Via, etc.), ja que també s’embruten molt. L’Aleix en pren nota. El veí 
també remarca que moltes papereres han desaparegut; quan porta el gos de passeig, cada cop 
ha d’anar més lluny per llençar-ne els excrements. L’Aleix reconeix que quan es va iniciar el porta 
a porta es van eliminar algunes papereres a petició dels veïns, però ja no n’haurien de 
desaparèixer. Afegeix que l’ajuntament disposa d’un registre de les papereres públiques, i 
pressionarà l’empresa responsable perquè recol·loqui les que falten.  

Espai davant del c. Lluís Millet, 17 
Un veí explica que quan l’antic camí ral de Cal Marc es va urbanitzar i es va convertir en el c. de 
Lluís Millet, l’espai davant del núm. 17 es va convertir en una plaça que no es tracta com a resta 
dels carrers, ja que no es neteja prou i no està ben pavimentat. L’Ivan reconeix que s’hauria de 
tractar com una part de la via pública, i l’Aleix en pren nota. 

Escales de la Presó 
Un veí comenta que costa molt pujar per la rampa metàl·lica de les escales de la Presó amb un 
cotxet. Demana si tindria més sentit col·locar-la a l’altra banda de l’escala. L’Ivan reconeix que 
podria ser una opció. De totes maneres, afegeix que el projecte de la Casa de la Patum incorpora 
un ascensor que faciliti l’accés a la pl. de Sant Pere; l’ajuntament també estudia ubicacions 
alternatives com l’Hospital Antic.  



Pavimentació del Vall 
Un dels presents demana si es podria canviar l’asfalt del passeig per un material més digne. 
Reconeix que seria molta feina, però proposa que es faci a trams. L’Aleix respon que es podrien 
estudiar possibles materials, però cal tenir presents els diversos usos i que seria una inversió 
milionària. 

Il·luminació del camí dels Enamorats 
Una veïna demana si es podrien posar fanals al camí dels Enamorats. L’Aleix respon que 
l’ajuntament ja estudia preus i models per veure quina opció seria la més adequada. 

Governació 
Incivisme a la pl. de Viladomat 
Els participants fan referència a les festes que s’organitzen al voltant d’un supermercat a la pl. 
de Viladomat que ven alcohol. Un demana si seria possible prohibir la instal·lació d’aquest tipus 
de comerç. L’Ivan respon que no, ja que compleixen amb la normativa. La policia ha presentat 
multes per venta il·legal a menors, però el negoci compleix amb la normativa sobre horaris. Una 
veïna assegura que ocupen la vorera amb la llenya que venen i amb piles de cartró que hi deixen 
al matí. Demana si compleixen amb la normativa d’ocupació de la via pública. L’Ivan respon que 
ho investigarà. Anima els presents a trucar el 112 tantes vegades com calgui si observen 
comportaments perillosos o incívics. Un veí comenta que la brutícia que deixen aquestes festes 
és més molesta que no pas el soroll. 

Trànsit 
Contenidor de roba usada 
Una veïna creu que el contenidor de roba usada que es troba al pg. de la Indústria—a la cruïlla 
amb la pl. del Cim d’Estela—està mal ubicada; tapa la vista del pas de vianants. L’Ivan li dona la 
raó. Suggereix que es recol·loqui el contenidor a l’altra banda del carrer, dins de la plaça.   

Patinets elèctrics 
Un veí demana quina normativa regeix l’ús dels patinets elèctrics. El Guillem respon que són un 
mode de transport nou, i la resposta legal ha estat lenta. De moment, a Berga, la única normativa 
clara és que no poden anar pel c. Major. A ciutats més grans han hagut de prendre mesures més 
dràstiques, i la Direcció General de Transport hi treballa. L’Ivan afegeix que poden arribar a grans 
velocitats i que fins i tot s’utilitzen per viatjar entre poblacions. Per tant, cal tractar-los com a 
vehicles de motor.  

Medi Ambient 
Rates i coloms 
Alguns dels presents comenten que un veí del Vall de Baix alimenta els coloms amb grans 
quantitats de pa i arròs. Els coloms hi són cada cop més abundants; també ho són les rates. El 
Guillem respon que tot sovint rep queixes de persones que alimenten gats, però és la primera 
vegada que rep queixes per coloms. L’ajuntament pot combatre les rates amb la col·locació de 
verí als embornals. L’alimentació d’animals a la via pública no és un delicte clarament tipificat, 
però se sol treballar amb els aficionats als gats perquè els alimentin amb pinso anticonceptiu 
que en controli la població. Ja que els veïns asseguren que saben qui és el responsable en aquest 
cas, l’Ivan assegura que si li faciliten l’adreça hi parlaran representants de l’ajuntament. 



Purins de porc 
Uns veïns de la zona del c. de la Vila de Casserres asseguren que en hores determinades senten 
una forta ferum de purins de porc; creuen que provenen de les granges a l’altra banda de la C-
16. Creuen que també deu suposar una molèstia pels altres veïns de la zona o els usuaris de 
l’Alberg. El Guillem respon que si està ben gestionat, els purins dins de la granja no haurien de 
fer pudor; només se senten quan s’escampen pels camps. Mirarà si està regulat.  

Promoció econòmica 
Mercat 
Una veïna assegura que el mercat setmanal decau. Afirma que el dissabte passat un paradista 
va deixar el cotxe aparcat al mig del passeig. Recorda que abans hi havia molta demanda per 
muntar-hi noves parades; demana si encara és així. La Roser reconeix que hi ha demanda però 
que abans d’obrir parades noves cal resoldre algunes problemàtiques actuals; assegura que s’hi 
treballa, i que s’hi posarà remei en poques setmanes. Hi ha un assentador que ja treballa per 
avisar els paradistes que no compleixen amb la normativa, i que el següent pas serà multar els 
que no ho corregeixin. Si els veïns observen conductes clarament prohibides, els anima a trucar 
la policia. Alguns dels presents demanen que es reparteixin més les parades de fruita. 

Guinguetes 
Alguns dels presents demanen si es podrien tornar a obrir les dues guinguetes de la pl. de 
Viladomat per vendre-hi productes com gelats o xurros. Recorden que anys enrere donaven 
molta vida al passeig. L’Ivan respon que la guingueta més a l’oest es trobava en situació 
extralegal; de totes maneres, reconeix que s’hi podria posar remei, reparar les dues estructures, 
i obrir un concurs públic per a la concessió. 

   
 
 


